

the relationship between the local governments and the central administration. Dr. Jacques Maquet hopes to undertake a study of the Yeke of Katanga in the near future.

Education of the African Child

On the initiative of the Bureau International Catholique d'Enfance, a conference was held at Yaounde (French Cameroons) in January 1957. A questionnaire had been prepared in advance of the conference, and an analysis of the replies received, together with an account of the work of the five sections of the conference and of the conclusions arrived at, are given in *C.E.P.S.I.*, June 1957. These include the importance of carrying out an intensive psychological and sociological study of the African child and his background; existing research centres for this purpose should be further developed and their numbers increased. More teachers are needed and particular efforts should be made to ensure that parents realize their responsibilities and play their own part in the education of their children. It is important that those in charge of education should have a sound religious background which can be communicated to the children. Stress was also laid on the need for raising the standard of living, especially in rural areas, and on the improvement of the status of women; care should be taken to educate young women to fulfil the roles of wives and mothers. The task of educating the African child is one which calls for the collaboration of all.

The Press in Africa

The Press in Africa, edited by Helen A. Kitchen, is the first volume in a series of handbooks which Ruth Sloan Associates proposes to publish. It contains a preface by Ruth Sloan and an introduction, 'A Nigerian journalist looks at African newspapers', by Abiodan Aloba, and separate chapters on each of twenty-three territories. It is hoped that the second volume, *A Survey of American Interests in Africa*, will be ready for publication in March or April 1958. The third volume will be a *Survey of Educational Policies and Practices in Africa*.

Centre Intercontinental d'Études de Techniques Biologiques, Paris

Les correspondants du C.I.É.T.B. en Afrique sont groupés selon les subdivisions en aires subcontinentales, divisées à leur tour en régions naturelles. Celles-ci sont partagées en sections correspondant généralement à un territoire administratif (État ou pays sous tutelle). A l'intérieur du C.I.É.T.B., l'Unité Afrique coopère à ses problèmes de chaque échelon, avec d'autres aires subcontinentales intertropicales (américaine, asiatique, pacifique), et avec des organismes internationaux, nationaux ou régionaux par le canal du Secrétariat Général. Le Comité Afrique est formé des Délégués des trois aires subcontinentales, A. Dziri (Tunis), J. Pagot (Bamako), J. M. Watt (Johannesburg), assistés des délégués régionaux.

Les buts généraux de la Section Anthropologique sont de coordonner les rapports entre ses deux sous-sections (Ethnologique et Anthropobiologique) au sein du C.I.É.T.B., avec les autres sections, soit par le Secrétariat Général, soit sous forme de commissions; coordonner les rapports entre spécialistes correspondant à la même discipline intéressée; poursuivre des travaux et enquêtes scientifiques et technologiques sous couvert du Secrétariat Général avec les organismes internationaux. La sous-section ethnologique a pour but d'étudier les caractères ethniques naturels des divers peuplements humains. Elle est en rapport constant avec le Bureau Géographique pour l'étude des domaines continentaux, régionaux, etc. de chaque ethnie. La sous-section anthropobiologique a pour but d'étudier par travaux de ses membres et par enquêtes auprès des autres sections du C.I.É.T.B. (Naturaliste, Sciences médicales) la Biologie normale de l'homme et des anthropoïdes, de déterminer les biotypes non-ethniques, les règles de la climatéria humaine.